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CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE TRÀNSITS - ACTA DE LA
SESSIÓ ORDINÀRIA DEL DIA 26 DE SETEMBRE DE 2024 / CONSEJO DE DISTRITO
DE LA JUNTA MUNICIPAL DE TRÀNSITS - ACTA DE LA SESIÓN ORDINARIA DEL
DIA 26 DE SEPTIEMBRE DE 2024

Mijançant sessió   presencial i telemática es reunieix en sessió ordinaria el Consell de
Tránsits a les 18.35 h , sota la presidencia de Carlos Luis  Mundina Gómez  i la assitencia dels
vocals de la Junta, del grup Popular, Francesc Sanchis Laborda , Esther Guitiérrez López y
Carlos Picazo Serra del grup Compromís Patricia Edith Carrizo Lozano i Marío Villalba Ramada,
del grup PSPV- PSOE,  Sergio Jarque Cano;  y del grup VOX, José Vicente Rodriguez. Actuant
com a secretari Francisco Martin.

Assiteixen a la reunió els regidors del Ajuntament Sergi Campillo Fernandez del Grupo
municipal Compromis i Elisa Valía Cotanda del Grup municipal Socialista.

Assistix el Vicepresident del Consell Juan Carlos Caballero Montañes que s'incorpora a la
reunió a les 19;00 hores
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1 RESULTAT / : APROVAT / RESULTADO APROBADO
ASSUMPTE / :ASUNTO
Lectura i aprovació acta sessió anterior
Lectura y aprobación acta sesión anterior

La Presidència pregunta si hi ha alguna intervenció sobre l'acta de la sessió anterior.

Presa la paraula la vocal Patricia Edith Carrizo del Grup municipal Compromis per a manifestar
que s'abstindran ja que s'arreplega en l'Acta el vot de la Presidència i això suposa una vulneració
del criteri de proporcionalitat en la representació dels diferents grups politics en el Consell.

Se sotmet a votació l'acta que és aprovada per sis vots a favor (Grup Popular, VOX, Grup
Socialista i Presidència) i dos abstencions (Compromis).

2 RESULTAT / : QUEDAR ASSABENTAT / RESULTADO QUEDAR
ENTERADO

ASSUMPTE / :ASUNTO
Donar compte de les activitats dels Grups de Treball
Dar cuenta de las actividades de los Grupos de Trabajo

La Presidencia cede la Palabra a la Coordinadora del Grupo de Cultura Esther Guitierrez
que realiza un resumen sobre las actividades aprobadas por el Grupo de Cultura y el Consell  que
se han llevado a cabo desde la última sesión del mismos y  una exposición sobre los acuerdos
adoptados en la sesión del grupo de trabajo   realizada el día 11 de septiembre, referidos a la
preparación del acto de Ilustres 2024:

Celebrar el acto de Ilustres Trànsits 2024 el día 24 de octubre de 2024, a las 19 horas, en el
casal de la Falla Marqués de Montortal-Berni i Català  La falla cede el local con un alquiler de
200,0 € para la actividad, que incluye proyector y sonido para el acto, así como zona habilitada
para el vino de honor posterior al acto.   Se acuerda realizar una previsión de aforo, tanto por
cuestiones de protocolo, seguridad y catering.  Se preparará una presentación y escaleta para el
desarrollo del acto, y se acuerda con la representante de la falla, Clarisa Cosma, los días previos
de ensayos del acto.   Se acuerda ajustar el gasto de los detalles para los Ilustres, así como del
catering al presupuesto inicial destinado a la actividad, que es de 700 € . En cuanto a las
cuestiones del desarrollo del acto, se acuerdan diversas actividades para asegurar su buena
organización.

 

Intervé la vocal del Grup municipal Compromis per a sol·licitar els nombres d'expedients
de cadascun dels gastos realitzats fins a la data.

Contesta la vocal del Grupo municipal Popular Esther Gutierrez que ella no dispone de esa
información pero que se compromete a que  atraves del técnico de cultura se pueda tener acceso a
ella.
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3 RESULTAT / : APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA / RESULTADO
APROBADA PROPUESTA ALTERNATIVA

EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000021-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 24
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció presentada pel Grup Municipal Compromis sobre reforma del CEIP MAX AUB
Moción presentada por el Grupo Municipal Compromis sobre reforma del CEIP MAX AUB

FERRAN PUCHADES VILA - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL COMPROMIS

ASSUMPTE: Reforma del CEIP Max Aub 

 

MOCIÓ QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, EL PORTAVEU MIGUEL
NAVARRO NAVARRO I LA VOCAL PATRICIA EDITH CARRIZO LOZANO, EN EL
SEU NOM I EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE
DISTRICTE DE LA JUNTA DE TRÀNSITS

En el passat Consell de districte, en les intervencions veïnals, es va dur a terme una
intervenció per part de l’AFA del CEIP Max Aub en la que traslladaven la necessitat de la posada
en marxa de la reforma de l’escola, la qual, després de 10 anys d’espera, veien a tocar en l’any
2022, quan es va aprovar el projecte bàsic, amb un projecte consensuat amb la comunitat
educativa de l’escola.

Amb el canvi de Govern, la Conselleria va paralitzar el projecte de reforma, fet confirmat
per la pròpia Conselleria en ple estiu. Per altra banda també va confirmar la noticia de la intenció
de tancar una escola pública del Districte, el CEIP San Fernando, a petició del govern de Maria
José Catalá i incorporar a l’alumnat al CEIP Max Aub, massificant les aules i l’espai educatiu del
Max Aub, convertint un espai educatiu en un aparcament de xiquetes i xiquets.

L’AFA del CEIP Max Aub, juntament amb la federació de famílies d’alumnes,
FAMPA-València, es mostren absolutament en contra d’estos plans, i per això van fer públic el
seu posicionament el passat dilluns dia 9, amb l’inici del curs escolar, reiterant que es pose en
marxa la reforma que s’havia pactat amb Conselleria d’Educació de forma consensuada amb la
comunitat educativa en 2022 i que ara el govern de Carlos Mazón ha paralitzat.

A més, les famílies demanen que no es tanque cap servei públic, i menys una escola
pública. Volem posar de manifest que al districte de la Saïdia, que forma part de la nostra Junta
de Districte, només hi ha 3 escoles públiques front a 6 revocar concerts. Cal destacar, a més, que
el CEIP San Fernando acull xiquets i xiquetes d’especial vulnerabilitat i l’administració, en
comptes de vetlar pel seu interès, es dedica a tancar-los l’escola.

Per tot això, el Grup Municipal Compromís presenta les següents :propostes d’acord

1. Que aquest Consell de Districte i l’Ajuntament de València inste a la GVA que execute
immediatament l’ampliació del CEIP Max Aub que ja estava compromesa amb l’anterior govern
progressista.
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2. Que l’Ajuntament de València retire la petició de tancament del CEIP San Fernando i
que, en cas d’haver de reformar-lo, es projecte una nova escola en uns terrenys adequats sense
tancar, per tant, cap escola pública a la ciutat i sense que siga absorbit per cap altra.

 

DEBAT 

La Presidencia cede la palabra a Joan Pau Vendrell en representación del CEIP Max Aub,
el cual ha solicitado intervenir en este punto del Orden del Día de acuerdo con el artículo 57 del
Reglamento de Transparencia y Participación Ciudadana, tras la cual se seguirá   el debate
ordinario de la moción presentada. Informa que la intervención tendra una duración maxima de 5
minutos, y que Presidencia ha dado tralado a la Conselleria de Educación, en fecha 12 de julio,
conforme al acuerdo del Consell anterior, del escrito presentado por el AMPA del CEIP.

Intervé Joan Pau Vendrell que en primer lloc agraïx la possibilitat de poder participar en el
Consell. Desitja exposar la seua preocupació sobre la situació CEIP Max Aub, i en concret dos
aspectes:

La seua preocupació per la paralització de les obres de reforma del CEIP acordades l'any
2022, de les quals no disposen de cap informació. Estes obres són indispensables atés el grau de
conservació del centre i a la la falta de servicis de les instal·lacions. Recorda que no disposa de
Gimnàs i que incomplix les normes d'accessibilitat, al no disposar d'ascensor. Tot això és un
perjuí per als xiquets.

En segon lloc la seua preocupació per la voluntat de la Conselleria d'Educació de tancar el
Centre de Sant Ferran i traslladar als alumnes al CEIP Max Aub, la qual cosa suposarà unificar
els dos col·legis, amb la creació d'una Tercera Línia. Amb 400 alumnes , xiquet menuts, en
l'actualitat el CEIP Max Aub ja esta al màxim de la seua capacitat i com tothom sap l'increment
de l'alumnat suposa una reducció de la qualitat de l'ensenyament impartit.

Finalitza sol·licitant que tots els grups polítics donen suport a la seua posició amb
independència de la seua ideologia, ja que és una petició realitzada pel bé dels xiquets del
Districte.

Intervé la vocal del Grup municipal Compromis Patricia Edith Carrizo per a secundar
plenament la intervenció anterior i procedix a llegir la moció presentada que arreplega les
peticions realitzades, en defensa dels drets dels alumnes. Comunica que s'ha rebut un escrit de la
Conselleria que respecte al tancament del col·legi Sant Ferran diu que és a petició de
l'Ajuntament.

Interviene el vocal del Grupo Municipal Popular Francesc Sanchis para manifestar que en
primer lugar, no es cierto que el proyecto de obras del CEIP Max Aub esté paralizado por el
nuevo Gobierno de la Generalitat Valenciana; más bien al contrario, la Consellería de Educación
está trabajando en el proyecto de ejecución de las obras. Por otra parte, este pasado verano se
desmintió ya, ante una noticia aparecida en un determinado medio de comunicación, que por
parte del Ayuntamiento de Valencia se hubiese dirigido a la Consellería de Educación ninguna
petición relacionada con el CEIP San Fernando; y menos aún que se hubiese solicitado el cierre
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de este colegio. Ello sin perjuicio de que desde la Consellería de Educación se puedan valorar
posibles alternativas para mejorar las instalaciones de este colegio.  En definitiva, no existe “la
petición de cierre del CEIP San Fernando” a la que se refiere la moción presentada.
De acuerdo con todo lo anterior expuesto, se formula propuesta alternativa :

“Solicitar a la Consellería de Educación que continúe desarrollando, tal y como viene
haciendo, las actuaciones necesarias en relación con las obras del CEIP Max Aub”.

Intervé la vocal del Grup municipal Compromis Patricia Edith Carrizo per a sol·licitar dades
sobre l'afirmació que les obres seguixen en tramite i pregunta quan es preveuen l'inici d'estes.
D'altra banda vol recalcar l'afirmació realitzada pel vocal del Grup municipal Popular que
l'Ajuntament no ha sol·licitat el tancament del Col·legi Sant Ferran.

Interviene el vocal del Grupo Municipal Popular Francesc Sanchis para recordar que las
competencias de ejecución de obras en colegios no son municipales y se reafirma en la
manifestación de que el Ayuntamiento no ha solicitado el cierre del colegio.

 

VOTACIO

Se sotmet a votació la moció alternativa presentada que és aprovada amb 5 vots a favor (
Grup Popular, VOX i Presidència) i tres en contra ( Compromis i Grup Socialista).

4 RESULTAT / : REBUTJAT / RESULTADO RECHAZADO
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000021-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 23
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció presentada pel Grup Municipal Compromis sobre Parades EMT AV. CAMPANAR -
AV. BURJASSOT
Moción presentada por el Grupo Municipal Compromis sobre Paradas EMT AV. CAMPANAR
- AV. BURJASSOT

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL COMPROMIS

MOCIÓ QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, EL PORTAVEU MIGUEL
NAVARRO NAVARRO I LA VOCAL PATRICIA EDITH CARRIZO LOZANO, EN EL
SEU NOM I EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE
DISTRICTE DE LA JUNTA DE TRÀNSITS

En la rotonda on conflueixen l'Avinguda de Campanar i l'Avinguda General Avilés hi ha
instal·lades dos parades de l'EMT, la parada de les línies C3 i 60 i la parada de la línia 64. Totes
dues parades se situen en la mateixa vorera i es distancien 14 m entre elles. Pensem que esta
disposició té marge considerable de millora, donat que actualment comporta els següents
problemes:

-     La parada de la línia 64 deixa una banda de pas per als vianants amb una amplària que
perjudica el seu trànsit en estar enfrontada al jardí existent entre l'Avinguda Campanar i l'Av.
Burjassot.
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-     Al seu torn, la parada de la línia C3 i 60 es troba molt pròxima a la línia de façana de
l'edifici al qual confronta, generant la mateixa sensació d'estretor i obstaculització en el trànsit
per als vianants en observar que no està desplaçada cap a la línia de vorada tot el que seria
possible.

-     La separació existent de 14 m entre les parades l'única cosa que genera és incomoditat
a les persones usuàries del servici públic en haver de desplaçar-se entre una i una altra parada per
a consulta d'horaris, itineràncies i trajectes.

És per tot això que el Grup Municipal Compromís presenta la :següent proposta d’acord

Replanteig en planta de la disposició actual mitjançant la fusió de totes dues parades en
una única de tal mode que l'amplada de banda per als vianants no quede compromesa i
s'augmente el confort del trànsit per als vianants, al temps que permeta l'ús d'una única parada
sense generar ambigüitat o confusió entre les persones usuàries i desplaçaments innecessari als
vianants.
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DEBAT

Intervé el vocal del Grup municipal Compromis Mario Villalba que procedix a llegir la
moció presentada relativa a fusionar totes dues parades d'autobusos.

Interviene el vocal del Grupo municipal Socialista Sergio Jarque para manifestar su apoyo
a la moción presentada.

Interviene el vocal del Grupo municipal Popular   Francesc Sanchis para manifestar que 
especto a la posibilidad indicada de fusionar la parada 319 en un único punto con el existente
unos metros antes para las líneas 60 y C3, indicamos que la disposición de esta parada obligaría a
los buses de la línea 64 a realizar una maniobra muy forzada de aproximación a la parada, de
forma que el bus no quedaría alineado con la acera, situación que se ve empeorada en el caso de
los buses articulados, con lo que no es posible la fusión de las paradas de la línea 64, y las
paradas de las líneas 60 y C3, por el riego que conllevaría para las personas que acceden y
descienden de los autobuses al no quedar alineado con la acera, y así invadir la calzada. Por otro
lado, hay que indicar que actualmente la parada 319 se encuentra suprimida por las obras de
reurbanización de la Av. Campanar. Más adelante, esta parada quedará anulada y será sustituida
por la parada 1829, actualmente en uso por línea 64. es por ello que votarán en contra de la
mocion presentada.

Intervé el vocal del Grup municipal Compromis Mario Villalba que manifestar que no
entén les objeccions realitzades, ja que estem parlant d'una rotonda que permet el transite
fàcilment i no afectaria la proposta plantejada d'unir les parades i amb l'única fi per a facilitar la
seua utilització pels veïns, especialment les persones majors.

Interviene el vocal del Grupo municipal Popular   Francesc Sanchis para expresas que la
alternativa defendida en la moción no queda clara su viabilidad desde el punto de vista técnico.

VOTACIO

Se sotmet a votació la moció presentada que és rebutjada per tres vots a favor(Compromis i
Grup Socialista) i cinc en contra ( Grup Popular, VOX i Presidència).

5 RESULTAT / : REBUTJAT / RESULTADO RECHAZADO
EXPEDIENT / : O-89SOC-2024-000077-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 4
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció presentada pel Grup Municipal Socialista sobre Pas vianants carrer Castelló de Rugat
Moción presentada por el Grupo Municipal Socialista sobre Paso peatones calle Castellón de
Rugat

ELISA VALIA COTANDA - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA
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MOCIÓN QUE PRESENTA LA VOCAL MARÍA ÁNGELES PÉREZ
GUILLAMÓN CON DNI 19.457.106-A A LA JUNTA MUNICIPAL DE TRANSITS, EN
SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL SOCIALISTA.

CREACIÓN PASO DE PEATONES CALLE POETA SERRANO
CLAVERO-CASTELLÓ DE RUGAT

En las inmediaciones de la intersección de las calles Poeta Serrano Clavero/Castelló de
Rugat, encontramos pasos de cebra a mucha distancia unos de otros. Debido a la lejanía entre
pasos de cebra provoca que las personas tengan que desplazarse para cruzar la calle con
seguridad.

Esto provoca que exista un riesgo grave ante el peligro de atropellos a los viandantes que
cruzan la calzada no señalizada.

Teniendo en cuenta además, que en las inmediaciones y en menos de 100 metros se
encuentran los colegios Salvador Tuset, San Roque y Nuestra Señora del Carmen, el riesgo es
evidente.

Consideramos que mejoraría la seguridad de las personas la creación de un paso de
peatones.

Por ello, se presentan la siguiente 

PROPUESTA DE ACUERDO

1.       Instar a la delegación correspondiente a que cree un paso de peatones en la
intersección de las calles Poeta Serrano Clavero-Castelló de Rugat.

 

DEBAT

Interviene el vocal del Grupo municipal Socialista Sergio Jarque que procede a leer la
mocion presentada cuya finalidad es aumentar la seguridad de los vecinos.

Intervé el vocal del Grup Municipal Compromis Mario Villalba per a donar suport a la
moció perquè coincidix amb la seua política de pacificació del transit de la Ciutat.

Interviene el vocal del Grupo Municiapl Popular  Carlos Picazo para maniestar el voto en
contra a la mocion ya que con carácter previo a esta moción ya se está tramitando una solicitud
sobre un nuevo paso de peatones en este punto en el expediente 01801/2024/3338. Actualmente
hay una propuesta de informe en la que se plantea la instalación de un paso de peatones a la
altura del número 19 de la calle Poeta Serrano Clavero de manera que garantice la continuidad
del itinerario peatonal por la calle Castelló de Rugat, con lo que quedaría atendida la petición.

VOTACIO
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Se sotmet a votació la moció presentada que és rebutjada amb tres vots a favor ( Grup
Socialista i Compromis) i cinc en contra ( Grup Popular, VOX i Presidència)

6 RESULTAT / : APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA / RESULTADO
APROBADA PROPUESTA ALTERNATIVA

EXPEDIENT / : O-89SOC-2024-000077-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 5
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció presentada pel Grup Municipal Socialista sobre MILLORA SENYALITZACIÓ I
SEGURETAT VIÀRIA EN AVINGUDA EQUADOR
Moción presentada por el Grupo Municipal Socialista sobre MEJORA SEÑALIZACIÓN Y
SEGURIDAD VIAL EN AVENIDA ECUADOR

ELISA VALIA COTANDA - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

MOCIÓN QUE PRESENTA LA VOCAL MARÍA ÁNGELES PÉREZ GUILLAMÓN
CON DNI 19.457.106-A A LA JUNTA MUNICIPAL DE TRANSITS, EN SU NOMBRE Y EN
EL DEL GRUPO MUNICIPAL SOCIALISTA.

MEJORA SEÑALIZACIÓN Y SEGURIDAD VIAL EN AVENIDA ECUADOR

Ante la evidencia del peligro que supone la movilidad de los vecinos y vecinas al cruzar
los pasos de peatones a lo largo de toda la avenida de Ecuador por los pasos de peatones, con el
peligro que se añade a las personas mayores que utilicen ayudas técnicas.

En aras de la tranquilidad y seguridad de los vecinos y vecinas de Benicalap y con el
objetivo de conseguir la pacificación del tráfico.

Por todo ello, proponemos las siguientes

PROPUESTAS DE ACUERDO

1.    Instalación de semáforos en la Avenida Ecuador

2.    Colocación de badenes que ayuden a reducir la alta velocidad de los vehículos en la
Avenida Ecuador

 

DEBAT

Interviene el vocal del Grupo municipal Socialista   Sergio Jarque que prodece a leer la
mocion presentada sobre pacificación del tráfico en la Avenida de Ecuador.

Intervé el vocal del Grup municipal Compromis Mario Villalba que dona suport a la
*mocion però sol·licita al proponent incorporar una addenda a la mateixa amb el següent text:
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"Es procedisca a aprovar un projecte de remodelació de tota l'Avinguda de l'Equador perquè
deixe de ser una autopista urbana".

 Interviene la vocal del Grupo municipal Popular Esther Guitierrez que manifiesta que la
situación actual de la Avenida Ecuador es la siguiente: En los 800 metros que mide la citada
avenida existen 10 pasos de peatones, de los cuales 8 están semaforizados. Además, la velocidad
está limitada a 30 km/h. Consta petición de badenes o semaforización del paso de peatones
existente a la altura del número 68 expediente 01801/2016/2645, con informe de la Sección de
Regulación de la Circulación, en el que se indica que se atenderá la petición en función de la
disponibilidad presupuestaria. Se va a proceder a instalar semáforos en aquellos pasos de
peatones de la Avenida Ecuador que actualmente no están regulados. En abril de 2024, se
repintaron los pasos de peatones de la Av. Ecuador atendiendo petición de la Asociación de
Vecinos de Benicalap Entrecaminos (I 00118 202 4 009598) y nota interior de policía local 5ª
Trànsits.

La avenida del Educador tiene dos carriles por sentido sin mediana. En el punto 3.2.2. de la
ORDEN FOM/3053/2008, de 23 de septiembre, por la que se aprueba la Instrucción Técnica para
la instalación de reductores de velocidad y bandas transversales de alerta en carreteras de la Red
de Carreteras del Estado, se indica que no podrán instalarse Reductores de Velocidad salvo
justificación técnica, entre otros casos, en los tramos de travesías en que existan más de 2 carriles
de circulación, salvo que exista mediana no franqueable de separación de sentidos. Por este
motive no se considera que la instalación de reductores de velocidad sea la medida más adecuada
para el calmado del tráfico en la avenida del Ecuador.

De acuerdo con todo lo anterior expuesto, se formula la siguiente propuesta alternativa:

“Instalación de semáforos en Av. Ecuador en aquellos pasos de peatones que actualmente
no están regulados”.

Interviene el vocal del grupo municipal Socialista Sergio Jarque que considera que son
necesarios mas pasos a peatones, y colcacion de badenes para asegurar que se cumpla el límite de
velocidad establecido.

Interviene la vocal del Grupo municipal Popular Esther Guitierrez para manifestar que 10
pasos de peatones en 800 metros son suficientes y que los peatones deben cruzar por los pasos
establecidos. Entiende que con la colocación de los semáforos que faltan se conseguirá aumentar
la seguridad.

VOTACIO

Intervé el President per a informar que respecte a l'addenda presentada pel Grup
Compromis a la moció original, només es valorarà si la moció alternativa presentada no és
aprovada.

Se sotmet a votació la moció alternativa que és aprovada per cinc vots a favor( Grup
Popular, VOX i Presidència) i tres en contra ( Grup Socialista i Compromis).
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7 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000021-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 22
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel Grup Municipal Compromis sobre LINIA 28 DE L'EMT
Pregunta presentada por el Grupo Municipal Compromis sobre LINEA 28 DE LA EMT
DIRIGIDA A:
C2307-POLICÍA LOCAL-MOVILIDAD-ESPACIO PÚBLICO

FERRAN PUCHADES VILA - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL COMPROMIS

ASSUMPTE: línia 28 de l’EMT

 

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, EL PORTAVEU MIGUEL
NAVARRO NAVARRO I LA VOCAL MARÍA JESÚS BLASCO MARTÍNEZ, EN EL
SEU NOM I EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE
DISTRICTE DE LA JUNTA DE TRÀNSITS

 

En l'encreuament de l'Avinguda Dr. Nicasi Benlloch amb Av. General Avilés hi havia una
parada de l'EMT corresponent a la línia 28. Esta línia ha sigut suprimida, deixant a les persones
usuàries sense opcions de servici de transport públic per al trajecte associat. Per això i davant el
minvament patit,  motiu de supressió de tal parada i alternatives previstes per ase sol·licita
restablir l'opció preexistent.



CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE TRÀNSITS - ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE 26 DE
SETEMBRE DE 2024 / CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE TRÀNSITS - ACTA DE LA SESIÓN
ORDINARIA DE 26 DE SEPTIEMBRE DE 2024

13

##ANEXO-2059637##

 

 

 

 

 

 

 

  

PARADA LÍNIA 28 

EMT SUPRIMIDA 

? 



CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE TRÀNSITS - ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE 26 DE
SETEMBRE DE 2024 / CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE TRÀNSITS - ACTA DE LA SESIÓN
ORDINARIA DE 26 DE SEPTIEMBRE DE 2024

14

RESPUESTA:

JESUS CARBONELL AGUILAR - CONCEJAL DELEGADO DE MOVILIDAD

La parada 318 Nicasio Benlloch-General Avilés se encontraba en una zona en la que, dada
la escasa longitud de la plataforma y la existencia de un carril bici por su parte trasera, no se
disponía del espacio suficiente requerido por la normativa de accesibilidad para poder acometer
el cambio de la marquesina modelo 2000 por una nueva del modelo Bali.

Esta situación se puso en conocimiento del servicio de movilidad en fecha 03/10/2022
para  que valorasen opciones de reubicación o rediseño de la isleta, máxime cuando existían
dos proyectos de instauración de 2 nuevos carriles bici en General Avilés y Peset Aleixandre
que conectaban con este carril bici. Lamentablemente, esta circunstancia no fue resuelta en los
citados proyectos de la anterior corporación y, en particular, por una delegación dirigida por un
miembro del partido político que ahora reclama lo que no hizo en su momento.

Estado de la parada antes de la ejecución de los carriles bici

Estado actual de la zona tras la ejecución de los carriles bici
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La parada 318 fue suprimida en enero de 2024, con motivo de la ejecución de las obras del
carril bici. La modificación de la planta viaria introducida por estas obras imposibilitaba la
reposición de la parada a su estado anterior, entre otras cuestiones porque se redujo el espacio
disponible para la parada del autobús.

Tras esta supresión y analizando la disposición de las paradas de la línea 28, se puede
observar que la distancia entre la 1348 Doctor Nicasi Benlloch - Emili Nadal y la 353 Doctor
Nicasi Benlloch - Alcubles (paradas anterior y posterior a la parada suprimida) es de 345 metros.

Esta interdistancia  a la existente en otros tramos de la línea como por ejemploes similar
entre las paradas 353 Doctor Nicasi Benlloch - Alcubles y 354 Pare Ferris - Joaquim Ballester
(342 metros) o entre las paradas 1305 Guillem de Castro - Na Jordana y 1959 Blanqueria - Pare
d' Òrfens (341 metros)  a las existentes por ejemplo entre las paradas 1311 Pare Ferrise inferior
(imparell) - Gregorio Gea y 1305 Guillem de Castro – Na Jordana (509 metros); 771 Torres dels
Serrans y 773 Plaça del Temple (430 metros) o 773 Plaça del Temple y 2223 Tetuán (403
metros).

Desde enero hasta ahora no ha habido ningún cambio adicional de recorrido o ubicación de
las paradas anterior y la supresión de la parada no ha tenido ninguna repercusión negativa sobre
el servicio.

La parada 318 Nicasio Benlloch-General Avilés es trobava en una zona en la qual, donada
l'escassa  longitud de la plataforma i l'existència d'un carril bici per la seua part posterior, no
es disposava de l'espai suficient requerit per la normativa d'accessibilitat per a poder escometre el
canvi de la marquesina model 2000 per una nova del model Bali.

Aquesta situació es va posar en coneixement del servei de mobilitat en data 03/10/2022
perquè  valoraren opcions de reubicació o redissenye de la illeta, màximament quan existien
dos  projectes d'instauració de 2 nous carrils bici en general Avilés i Peset Aleixandre
que connectaven amb aquest carril bici. Lamentablement, aquesta circumstància no va ser resolta
en els citats projectes de l'anterior corporació i, en particular, per una delegació dirigida per un
membre del partit polític que ara reclama el que no va fer en el seu moment.
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Estat de la parada abans de l'execució dels carrils bici

Estat actual de la zona després de l'execució dels carrils bici

La parada 318 va ser suprimida el gener de 2024, amb motiu de l'execució de les obres del
carril bici. La modificació de la planta viària introduïda per estes obres impossibilitava la
reposició de la parada al seu estat anterior, entre altres qüestions perquè es va reduir l'espai
disponible per a la parada de l'autobús.

Després d'esta supressió i analitzant la disposició de les parades de la línia 28, es pot
observar que la distància entre la 1348 Doctor Nicasi Benlloch - Emili Nadal i la 353 Doctor
Nicasi Benlloch - Alcubles (parades anterior i posterior a la parada suprimida) és de 345 metres.

Esta interdistància  a l'existent en altres trams de la línia com per exemple entreés similar
les parades 353 Doctor Nicasi Benlloch - Alcubles i 354 Pare Ferris - Joaquim Ballester (342
metres) o entre les parades 1305 Guillem de Castro - Na Jordana i 1959 Blanqueria - Pare d'
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Òrfens (341 metres)  a les existents per exemple entre les parades 1311 Pare Ferrisi inferior
(imparell) - Gregorio Gea i 1305 Guillem de Castro – Na Jordana (509 metres); 771 Torres dels
Serrans i 773 Plaça del Temple (430 metres) o 773 Plaça del Temple i 2223 Tetuan (403 metres).

Des de gener fins ara no hi ha hagut cap canvi addicional de recorregut o ubicació de les
parades anterior i la supressió de la parada no ha tingut cap repercussió negativa sobre el servici.

8 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000021-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 20
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel Grup Municipal Compromis sobre FALTA DE NETEJA EN
CARRERS DE L'ÀMBIT DE LA JUNTA DE DISTRICTE DE TRÀNSITS
Pregunta presentada por el Grupo Municipal Compromis FALTA DE LIMPIEZA EN LAS
CALLES DEL ÁMBITO DE LA JUNTA DE DISTRITO DE TRÁNSITOS
DIRIGIDA A:
C2309-LIMPIEZA-RESIDUOS-CICLO INTEGRAL AGUA-CEMENTERIOS

FERRAN PUCHADES VILA - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL COMPROMIS

ASSUMPTE: Falta de neteja en carrers de l’àmbit de la Junta de Districte de Trànsits

 

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, EL PORTAVEU MIGUEL
NAVARRO NAVARRO I EL VOCAL MARIO VILLALBA RAMADA, EN EL SEU NOM
I EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE
LA JUNTA DE TRÀNSITS

Els carrers de , ,  i  patixen una falta palesa dePlàtans Erudit Pagés Joan Piñol D'Alcanyís
neteja urbana que es traduïx en males olors i brutícia que poden generar problemes greus de salut
pública.

Per aixó i davant esta deficiència en el servici de neteja urbana, se sol·licita informació
respecte a la gestió del servici, freqüència i hores d'atenció a la recollida no selectiva de residus,
aigualeig i neteja viària així com marge de millora possible en els esmentats carrers.

RESPUESTA:

CARLOS LUIS MUNDINA GOMEZ - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE
NETEJA I RECOLLIDA DE RESIDUS

RESPOSTA: FALTA DE NETEJA EN CARRERS DE L'ÀMBIT DE LA JUNTA DE
DISTRICTE DE TRÀNSITS.

Carrer Plàtans:

NETEJA:
Agranat manual diari (dilluns a dissabtes laborables) en torn de matí (de 7h a 13h).
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Agranat manual en torn de vesprada (de 14h a 20h) 3 dies/setmana.

Aigualeig amb autocuba de 15 m  cada 14 dies en torn de matí.3

Agranat mecànic DUAL (pistola d’aigua amb agranadora de 4 m ) cada 14 dies en3

torn de matí.
Neteja desprogramada de taques amb aigua a pressió segons es detecta.

RECOLLIDA NO SELECTIVA:
Fracció resta: 4 ubicacions que es recullen diàriament (7 dies a la setmana) en torn
de nit (de 22h a 4h).
Fracció orgànica: : 4 ubicacions que es recullen en dies alterns, en torn de matí.
Repàs d'ubicacions (residus fora d'ubicació) 6 dies a la setmana, de dilluns a
dissabtes incloent festius en torn de nit.

 

Carrer Erudit Pagès:

NETEJA:
Agranat manual diari (dilluns a dissabtes laborables) en torn de matí.
Agranat manual en torn de vesprada 3 dies/setmana.

Aigualeig amb autocuba de 15 m  cada 14 dies, en torn de matí.3

Agranat mecànic DUAL (pistola d’aigua amb agranadora de 4 m ) cada 14 dies en3

torn de matí.
Neteja desprogramada de taques amb aigua a pressió segons es detecta.

RECOLLIDA NO SELECTIVA:
Fracció resta: 1 ubicació que es recull diàriament (7 dies a la setmana) en torn de
matí.
Fracció orgànica: : 1 ubicació que es recull en dies alterns, en torn de matí.
Repàs d'ubicacions (residus fora d'ubicació) 6 dies a la setmana, de dilluns a
dissabtes incloent festius en torn de nit.

Carrer Alcanyís:

NETEJA:
Agranat manual diari (dilluns a diumenges) en torn de matí.
Agranat manual en torn de vesprada 3 dies/setmana.

Aigualeig amb autocuba de 15 m  cada 14 dies en torn de nit.3

Aigualeig mecànic de voreres cada 14 dies en torn de matí.

Agranat mecànic DUAL (pistola d’aigua amb agranadora de 4 m ) cada 14 dies en3

torn de matí (tram entre Peset Aleixandre i Mestre Marçal).
Neteja desprogramada de taques amb aigua a pressió segons es detecta.

RECOLLIDA NO SELECTIVA:
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Fracció resta: 7 ubicacions que es recullen diàriament (7 dies a la setmana) en torn
de matí.
Fracció orgànica: : 7 ubicacions que es recullen en dies alterns, en torn de matí.
Repàs d'ubicacions (residus fora d'ubicació) 6 dies a la setmana, de dilluns a
dissabtes incloent festius en torn de nit.

 

 

9 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000021-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 21
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel Grup Municipal Compromis sobre PACIFICACIÓ TRÀNSIT ENTRE
CARRERS GENERAL LLORENS I PERIODISTA GIL SUBMIELA
Pregunta presentada por el Grupo Municipal Compromis PACIFICACIÓN TRÁFICO ENTRE
CALLES GENERAL LLORENS I PERIODISTA GIL SUMBIELA
DIRIGIDA A:
C2303-URBANISMO-VIVIENDA-OBRAS-INFRA-PLANIF-LICEN-ACTIV.

FERRAN PUCHADES VILA - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL COMPROMIS

ASSUMPTE: Pacificació trànsit entre carrers General Llorens i Periodista Gil Sumbiela

 

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, EL PORTAVEU MIGUEL
NAVARRO NAVARRO I LA VOCAL MARÍA JESÚS BLASCO MARTÍNEZ, EN EL
SEU NOM I EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE
DISTRICTE DE LA JUNTA DE TRÀNSITS

 

En el passat Consell de Districte, el Grup Municipal Compromís vam presentar una moció
per pacificar el trànsit, creant una xicoteta rodona entre els carrers General Llorens amb el carrer
Periodista Gil Sumbiela per a facilitar la circulació de vehicles i evitar accidents recurrents que es
donen en aquest encreuament.
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Aquesta moció va ser votada en contra per part de l’equip de Govern perquè eixe espai es
troba junt al Programa d’Actuació Integrada per a la Unitat d’execució del Pla de Reforma
Interior 'Periodista Gil Sumbiela'.

 

En quin punt de la tramitació es troba i quins són els terminis previstos d’actuació?

RESPUESTA:

JUAN GINER CORELL - COORDINADOR/A - ÀREA D'URBANISME, HABITATGE I
LLICÈNCIES

EN RESPUESTA A LA PREGUNTA REALIZADA POR EL GRUPO MUNICIPAL
COMPROMÍS A LA JUNTA MUNICIPAL TRANSITS DEL 26 DE SEPTIEMBRE DE 2024

 

-       El PAI que desarrolla la Unidad de Ejecución “Periodista Gil Sumbiela” fue expuesto
al público durante 45 días si bien el documento sigue a disposición del público en la web
municipal. En este periodo no se han presentado alegaciones.

-      El PAI que desenrotlla la Unitat d'Execució “Periodista Gil Sumbiela” va ser exposat
al públic durant 45 dies si bé el document seguix a la disposició del públic en la web municipal.
En este període no s'han presentat al·legacions.

10 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000021-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 19
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel Grup Municipal Compromis sobre LA CERAMO
Pregunta presentada por el Grupo Municipal Compromis sobre LA CERAMO
DIRIGIDA A:
C2303-URBANISMO-VIVIENDA-OBRAS-INFRA-PLANIF-LICEN-ACTIV.

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL COMPROMIS

ASSUMPTE: La Ceramo

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, EL PORTAVEU MIGUEL
NAVARRO NAVARRO I EL VOCAL MARIO VILLALBA RAMADA, EN EL SEU NOM
I EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE
LA JUNTA DE TRÀNSITS

 

En el passat Consell de Districte, dut a terme el 13 de juny de 2024, es va aprovar una
moció alternativa a la presentada pel Grup Municipal Socialista en la que s’acordava:
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“Que el Ayuntamiento de Valencia continúe con la tramitación de todos los proyectos de
Benicalap (Parque, Alquería del Moro, Alquería de la Torre, Casino Americano y Ceramo) con el
fin de ampliar los servicios públicos en el barrio”.

 

Per tot això el Grup Municipal Compromís formula la següent pregunta:

Quin és l’estat d’actuacions dutes a terme per dur endavant aquest projecte i quins són els
terminis previstos per a la rehabilitació de la Ceramo?

RESPUESTA:

JUAN GINER CORELL - COORDINADOR/A - ÀREA D'URBANISME, HABITATGE I
LLICÈNCIES

EN RESPUESTA A LA PREGUNTA REALIZADA POR EL GRUPO MUNICIPAL
COMPROMÍS A LA JUNTA MUNICIPAL TRANSITS DEL 26 DE SEPTIEMBRE DE 2024

 

- Seguimos trabajando con el equipo redactor cumpliendo los requisitos por Patrimonio
Cultural.

- Continuem treballant amb l'equip redactor complint els requisits per Patrimoni Cultural.

11 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000021-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 18
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel Grup Municipal Compromis sobre CASINO DE L'AMERICÀ
Pregunta presentada por el Grupo Municipal Compromis CASINO DEL AMERICANO
DIRIGIDA A:
C2303-URBANISMO-VIVIENDA-OBRAS-INFRA-PLANIF-LICEN-ACTIV.

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL COMPROMIS

ASSUMPTE: Casino de l’Americà

 

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, EL PORTAVEU MIGUEL
NAVARRO NAVARRO I LA VOCAL PATRICIA EDITH CARRIZO LOZANO, EN EL
SEU NOM I EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE
DISTRICTE DE LA JUNTA DE TRÀNSITS
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En el passat Consell de Districte, dut a terme el 13 de juny de 2024, es va aprovar una
moció alternativa a la presentada pel Grup Municipal Socialista en la que s’acordava:

 

“Que el Ayuntamiento de Valencia continúe con la tramitación de todos los proyectos de
Benicalap (Parque, Alquería del Moro, Alquería de la Torre, Casino Americano y Ceramo) con el
fin de ampliar los servicios públicos en el barrio”.

 

Per tot això el Grup Municipal Compromís formula la següent pregunta:

Quin és l’estat d’actuacions dutes a terme per dur endavant aquest projecte, seguint allò
acordat en el Consell de Districte del passat 13 de juny i quin serà l’ús del Casino de l’Americà
una volta finalitzada la rehabilitació?

RESPUESTA:

JUAN GINER CORELL - COORDINADOR/A - ÀREA D'URBANISME, HABITATGE I
LLICÈNCIES

EN RESPUESTA A LA PREGUNTA REALIZADA POR EL GRUPO MUNICIPAL
COMPROMÍS A LA JUNTA MUNICIPAL TRANSITS DEL 26 DE SEPTIEMBRE DE 2024

-             Continuamos con la redacción de los proyectos adecuándolos a los requisitos
planteados por Patrimonio Cultural.

-          Continuem amb la redacció dels projectes adequant-los als requisits plantejats per
Patrimoni Cultural.

12 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000021-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 17
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel Grup Municipal Compromis sobre ALQUERIES CARRER OLBA
Pregunta presentada por el Grupo Municipal Compromis sobre ALQUERIAS CALLE OLBA
DIRIGIDA A:
C2301-HACIENDA-PRESUPUESTOS-PEDANÍAS

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL COMPROMIS

ASSUMPTE: Alqueries carrer Olba

 

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, EL PORTAVEU MIGUEL
NAVARRO NAVARRO I LA VOCAL PATRICIA EDITH CARRIZO LOZANO, EN EL
SEU NOM I EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE
DISTRICTE DE LA JUNTA DE TRÀNSITS
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El passat mes d’abril es va dur a terme un taller de participació ciutadana per determinar
els usos de les alqueries del carrer Olba.

 

Quines són les conclusions d’eixe taller i a quins usos van a dedicar-se cadascuna de les
alqueries que conformen el conjunt del carrer Olba?

RESPUESTA:

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ
DE PEDANIES

PREGUNTA:(Alqueries carrer Olba)

 El passat mes d’abril es va dur a terme un taller de participació ciutadana per determinar
els usos de les alqueries del carrer Olba.

 Quines són les conclusions d’eixe taller i a quins usos van a dedicar-se cadascuna de les
alqueries que conformen el conjunt del carrer Olba?

 RESPOSTA:

Després de la celebració del taller participatiu sobre els usos del nou Centre Cívic,
s'està ultimant per els tècnics de participació, en coordinació amb l'equip redactor de les
obres de rehabilitació de les alqueries, un informe que servirà de base per a la redacció del
projecte bàsic

13 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89SOC-2024-000077-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 2
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel Grup Municipal Socialista sobre PEPRI SANT MIQUEL DELS REIS.
Pregunta presentada por el Grupo Municipal Socialista sobre PEPRI SAN MIGUEL DE LOS
REYES.
DIRIGIDA A:
C2303-URBANISMO-VIVIENDA-OBRAS-INFRA-PLANIF-LICEN-ACTIV.

ELISA VALIA COTANDA - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

PREGUNTA QUE PRESENTA LA VOCAL MARÍA ÁNGELES PÉREZ
GUILLAMÓN CON DNI 19.457.106-A A LA JUNTA MUNICIPAL DE TRANSITS, EN
SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL SOCIALISTA

PEPRI SAN MIGUEL DE LOS REYES.
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Teniendo en cuenta la nueva construcción de viviendas (Calle Conde Lumiares-Ronda
Norte) prevista en el PEPRI San Miguel De Los Reyes, donde se prevé el incremento de
población, ¿se van tomar medidas teniendo en cuenta que afectará a la calidad de los servicios
públicos del barrio, ya saturados en muchos casos?

RESPUESTA:

JUAN GINER CORELL - COORDINADOR/A - ÀREA D'URBANISME, HABITATGE I
LLICÈNCIES

EN RESPUESTA A LA PREGUNTA REALIZADA POR EL GRUPO MUNICIPAL
SOCIALISTA A LA JUNTA MUNICIPAL TRANSITS DEL 26 DE SEPTIEMBRE DE 2024

-            El Pepri está en estos momentos en tramitación, recién finalizada la exposición al
público por tanto una vez se apruebe el plan se adoptarán las medidas necesarias para la adecuada
prestación de servicios.

14 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89SOC-2024-000077-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 1
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel Grup Municipal Socialista sobre REMODELACIÓ MERCAT
TORREFIEL.
Pregunta presentada por el Grupo Municipal Socialista sobre REMODELACIÓN MERCADO
TORREFIEL.
DIRIGIDA A:
C2303-URBANISMO-VIVIENDA-OBRAS-INFRA-PLANIF-LICEN-ACTIV.

ELISA VALIA COTANDA - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

PREGUNTA QUE PRESENTA LA VOCAL MARÍA ÁNGELES PÉREZ
GUILLAMÓN CON DNI 19.457.106-A A LA JUNTA MUNICIPAL DE TRANSITS, EN
SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL SOCIALISTA

REMODELACIÓN MERCADO TORREFIEL.

Durante la ejecución de las obras no se ha tenido en cuenta la accesibilidad para vecinos y
vecinas, tal y como exige la legislación, impidiendo que se puedan desplazar con seguridad,
situación que se agrava en las personas que necesitan utilizar ayudas técnicas para sus
desplazamientos.

Por todo ello preguntamos, ¿por qué no se ha tenido en cuenta dichas medidas que
eliminen la barrera arquitectónica y faciliten la accesibilidad a vecinos y vecinas?

RESPUESTA:

JUAN GINER CORELL - COORDINADOR/A - ÀREA D'URBANISME, HABITATGE I
LLICÈNCIES
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EN RESPUESTA A LA PREGUNTA REALIZADA POR EL GRUPO MUNICIPAL
SOCIALISTA A LA JUNTA MUNICIPAL TRANSITS DEL 26 DE SEPTIEMBRE DE 2024

-Durante todas las fases de ejecución de las obras se han mantenido en todo momento
itinerarios accesibles para los peatones, mediante la colocación de vallado para delimitar la zonas
de las obras, y la colocación de pasarelas peatonales.

 Se ha intentado minimizar las molestias. Puntualmente, y para la demolición y colocación
del pavimento en la entrada a los zaguanes existentes, ha sido necesario cortar el acceso y para
ello, un operario ha estado pendiente para posibilitar con pasarelas y planchas metálicas el acceso
a los vecinos.

No consta, ni a la empresa constructora OCIDE CONSTRUCCIÓN SA, ni a la Dirección
de Obra, ni a este Servicio, reclamaciones o quejas respecto a la falta de accesibilidad.

15 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89SOC-2024-000077-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 3
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel Grup Municipal Socialista sobre BAR “EL RINCONCITO”
Pregunta presentada por el Grupo Municipal Socialista sobre BAR “EL RINCONCITO”
DIRIGIDA A:
C2314-DEVESA ALBUFERA-MAYORES-SANIDAD Y CONSUMO

ELISA VALIA COTANDA - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

PREGUNTA QUE PRESENTA LA VOCAL MARÍA ÁNGELES PÉREZ
GUILLAMÓN CON DNI 19.457.106-A A LA JUNTA MUNICIPAL DE TRANSITS, EN
SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL SOCIALISTA.

BAR “EL RINCONCITO” CALLE MONTECARMELO, 34- BAJO.

Ante las repetidas quejas realizadas por vecinas y vecinos, necesitamos conocer ¿Cuántas
inspecciones sanitarias y de policía local se han realizado desde el año 2023 hasta ahora?

RESPUESTA:

JOSE VICENTE GOSALBEZ PAYA - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE
SANITAT I CONSUM

PREGUNTA QUE PRESENTA LA VOCAL MARÍA ÁNGELES PÉREZ 
GUILLAMÓN CON DNI 19.457.106-A A LA JUNTA MUNICIPAL DE TRANSITS, EN
SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL SOCIALISTA.

 BAR “EL RINCONCITO” CALLE MONTECARMELO, 34- BAJO.

Ante las repetidas quejas realizadas por vecinas y vecinos, necesitamos conocer ¿Cuántas
inspecciones sanitarias y de policía local se han realizado desde el año 2023 hasta ahora?
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El control en materia de seguridad alimentaria en locales es competencia de la
Consellería de Sanidad.

16 RESULTAT / : QUEDAR ASSABENTAT / RESULTADO QUEDAR
ENTERADO

ASSUMPTE / :ASUNTO
Precs i Preguntes
Ruegos y Preguntas

"Intervé el vocal del Grup municipal Compromis Mario Villalba per a sol·licitar
informació sobre la falta de contenidors d'orgànic des del mes de juliol al Carrer Cami Vell de
Lliria."

Interviene el Presidente para  infromar que se tramitará su pregunta al servicio competente
para su contestación.

17 RESULTAT / : QUEDAR ASSABENTAT / RESULTADO QUEDAR
ENTERADO

ASSUMPTE / :ASUNTO
Intervencions veïnals
Intervenciones vecinales

Se producen las siguientes intervenciones vecinales:

1.-  A.V.  Benicalap- Entrecaminos solicita información sobre:

.- Ampliación parque de Benicalap ( 1ª Fase).

.-Los juegos infantiles del parque llevan un año cerrados, sin poder hacer uso de ellos.

.-Centro de Servicios Sociales ( mercado de Benicalap).

.-Rehabilitacion de la Ceramo.

habilitación del aparcamiento Avda ecuador/ periodista Gil Sumbiela aprobado última
edición DECIDIM VALENCIA.

2.- Aitana Asociación de Mujeres, para solicitar si pudiera ser una fuente bebedero, para el
parque de la plaza Vicente Badía y Marin(zona cercana a árbol solar carga eléctrica).

3.- Asociacion Vecinal de Zaidia :

Intoxicación   por ingesta de bayas niños colegio CEIP Vivers por arbolado
acompañamiento viario  con ramas  que llegan al patio.

Solicitud de bancos y aparcamiento bicicletas  en Maximiliano Thous.
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4.- Vecino Jose Torrent:

"En la avenida Almassora número 46, hay un edificio que según el catastro es residencial.
Pero aparentemente es de uso hotelero, por los carros de ropa que se guardan en planta baja y que
todas las cortinas son iguales, carteles en inglés, etc ...
Està anunciado como coliving...La descalificación excepcional de viviendas dice: La Dirección
General competente en materia de vivienda, mediante resolución motivada, podrá disponer la
descalificación de viviendas y elementos complementarios calificados definitivamente cuando
circunstancias excepcionales así lo requieran. Està descalificado? El ayuntamiento va a procurar
que ese edificio se destine a uso viviendas?"

5.- Asociación de Vecinos Marchalenes:

" Buenas tardes. En respuesta a la contestación recibida desde esa Junta Municipal a
preguntas planteadas por esta Asociación sobre el lago interior llamado de los patos dentro del
recinto de la Alquería Felix cuya contestación fue la siguiente:

“En relación al estanque trasero a la Alquería Félix, no está adscrito al Servicio de Juventud e
Infancia, por lo que no será este servicio el que tiene que dar acceso para la visita del mismo.
Deben dirigirse a l servicio de Parques y Jardines del Ayuntamiento de València, que es el
competente, para poder acceder al mismo. Si dicho servicio da su conformidad el conserje de la
Alquería Félix acompañará al ciudadano en su visita sin más objeción”

Nos reiteramos en la pregunta y queremos saber si hay proyecto o intención de reabrirlo ya que
consideramos que es un espacio de ocio y educativo muy interesante, sobre todo para los niños.
No vemos lógico que un espacio como el citado, bien considerado por la vecindad se cerrara sin
mayor información. Nos preguntamos que, si ha de permanecer cerrado, ¿para qué se hizo? Nos
vemos en la obligación, como respeto de esta Asociación hacia su barrio, de reiterar nuestra
petición de información y rogamos encarecidamente, nos den una explicación coherente y
comprensible. No nos preocupa que regidoría o departamento debe solucionar el asunto. Nos
preocupa la solución, que se pongan de acuerdo y lo solucionen. Quedamos a la espera de su
respuesta."

6.- Asociacion Vecinal San Antonio Zaidia:
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##ANEXO-2063950##
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7.- Asociación Orriols Rascanya



CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE TRÀNSITS - ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE 26 DE
SETEMBRE DE 2024 / CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE TRÀNSITS - ACTA DE LA SESIÓN
ORDINARIA DE 26 DE SEPTIEMBRE DE 2024

31

##ANEXO-2063953##

 

La presidencia comunica que la data de la próxima sessió del Consell será el 12 de
decembre.

I, com no hi ha mès assuptes a tractar, a les vint hores i deu minuts, la Presidencia alça la
sessió de la qual s'esteén la present acta que firma la Presidencia i que jo com a secretaria
certifique.


